
 
 

      

      

 
  

 

 

 
  

  

 

  
  
 

Protokoll  

Idrottspolitiska rådet, 1:a träffen 2015 

 

Närvarande: Nina Burchardt, ordförande Kultur- och fritidsnämnden 

 Lennart Backlund, tf chef för Kultur- och fritidsförvaltningen 

 Inga-Britt Jonsson, utvecklingsstrateg Kultur- och fritidsförvaltningen 

 Carolina Nordlinder, utredare Kultur- och fritidsförvaltningen 

 Härje Lindgren, SISU 

 Lars Ekengren, Hälsinglands idrottsförbund 

 Gudrun Ekblom, Hälsinglands idrottsförbund 

 Sven Bergström, ledamot 

Frånvarande: Ulla Fernlund, SISU 

1. Presentation av närvarande  

2. Planera in årets träffar 

Det idrottspolitiska rådet träffas fyra gånger per år. Det första mötet skedde 

idag den 16 mars. Övriga råd är planerad till: 

11 maj  kl 13.00 

14 september  kl 13.00 

9 november kl 13.00 

3. Planera in föreningsträffar 

Föreningsträffarna riktar sig till alla idrottsföreningar verksamma inom 

kommunen. Träffarna brukar hållas kvällstid. Innehållet för träffarna bestäms 

inom det idrottspolitiska rådet. Två stycken föreningsträffar är inplanerade: 

1:a träffen onsdagen den 22 april 

2:a träffen onsdagen den 14 oktober.  

Lokal är bokad för båda föreningsträffarna (Sal A, Guldsmeden, från kl. 

18.00). 

Punkter för föreningsträffens program är:  

 Det nya idrottspolitiska programmet (berätta om arbetet som är på 

gång samt att samla in synpunkter från föreningarna) 

 Informera om Sociala fonden, Idrottslyftet samt Kommunens 

investeringsbidrag. 

 Presentera den nya Kultur- och fritidsnämnden och tillhörande 

förvaltning.  



 
 

     

  
  

 
 

 

4. Revidering av idrottspolitiska programmet 

Under rådets sammanträde diskuterades en kommande revidering av det 

idrottspolitiska programmet. Enligt instruktion ska programmet revideras 

vart annat år. Detta har inte skett sedan programmet antogs 2011.  

I sin nuvarande form ägs programmet av Kultur- och fritidsförvaltningen.  

Det nya programmet bör tydliggöra ägandefrågan. Kultur- och 

fritidsförvaltningen sätter samman en arbetsgrupp som presenteras i det 

idrottspolitiska rådet den 11 maj. En viktig utgångspunkt i arbetet kommer 

att vara Kultur- och fritidsförvaltningens nämndplan. Sedan starten av 

programmet 2011 har det skett en rad förändringar inom föreningslivet som 

bör beaktas vid revideringen. Till exempel vill idrotten stärka upp 

föreningslivet generellt sett, eftersom föreningsformen som företeelse är 

hotad.  

Revideringsarbetet bör beakta att programmet innehåller flera olika nivåer av 

insatser, till exempel blandas Kommunens och föreningarnas mål. Ett annat 

exempel är det prioriterade området ”arbetslösa” (vilket är en grupp av 

individer och inte ett mål) och som är på samma nivå som det prioriterade 

området jämnställdhet.  

Frågan kring hur det idrottspolitiska programmet ska hantera elitsatsning på 

barn utifrån ett idrottspolitisk perspektiv lyftes. Arbetet och revideringen av 

programmet bör förankras hos samtliga idrottsföreningar.  

5. Förslag inriktning investeringsbidrag våren 2015 

Inga-Britt Jonsson och Carolina Nordlinder presenterade inkomna 

investeringsbidragsansökningar. Tidigare år har investeringsbidragen haft 

olika fokusområden utifrån det idrottspolitiska programmet. Denna 

ansökningsomgång saknas beslut om fokusområde innan 

ansökningsförfarandets start. Någon inriktning kommer därför inte att tas för 

aktuell ansökningsomgång. Diskussion fördes kring andra instansers 

prioriterade områden. Till exempel är Idrottslyftets prioriterade områden 

energibesparande åtgärder och nya ytor för barn- och ungdomsverksamhet. Carolina 

Nordlinder kontaktar Idrottslyftet för att få veta mer om dessa prioriterade 

områden.  

  



 
 

     

  
  

 
 

 

Följande ansökningar har inkommit för investeringsbidraget 2015, första 

ansökningsomgången: 

Namn på förening Typ av investering Ansökta 
medel i kr 

Bjuråkers gymnastik 
och idrottsförening 

Garage för pistmaskin 
Utbyggnad av skidlekplats 

70 000 

IF Team Hudik Klubbhus med 
omklädningsrum 

500 000 

Forsa 
Orienteringsklubb 

Uppdatera kartor hittaut.nu 105 000 

Delsbo kör- och 
ridsällskap 

Bevattningssystem 
Elstolpar 

50 000 

Bågskytteklubben 
Hudik 

Toaletter 70 000 

Näsvikens IK Oljeelement  72 000 

Totalt  867 000 

 

IF Team Hudik har inkommit med en bidragsansökan om 500 000, vilket 

investeringsbidraget totala budget uppgår till. Frågan om andra typer av 

bidrag att ansöka medel från diskuterades. Till exempel går det även att söka 

bidrag från Iggesunds bruk samt Idrottslyftet. Carolina Nordlinder kontaktar 

rektorn vid Bromans gymnasium för att se om det finns möjlighet att starta 

upp ett samarbete mellan byggprogrammet och IF Team Hudiks nya 

omklädningsrum.  

Forsa Orienteringsklubb har ansökt om investeringsbidrag gällande att 

uppdatera kartor till projektet hittaut.nu. När det gäller orienteringsklubbar, 

som saknar anläggningar i form av idrotts- och fotbollsplaner, kan skogen vid 

en idrottsanläggning. Idrottslyftet likställer till exempel en orienteringskarta 

med en anläggning. Forsa orienteringsklubbs möjligheter att söka bidrag 

borde därför inte begränsas utifrån att deras verksamhet till största del sker i 

skogen. 

I övrigt diskuterades andra instansers bidragskriterier. Till exempel kräver 

Idrottslyftet alltid att aktiviteten för det bidraget avser problematiseras utifrån 

ett barnperspektiv (även statliga LOK-stödet kräver detta) och vid 

nybyggnationer bör nyttjanderätten för aktuellt markområde klargöras. Inom 

Idrottslyftet är energibesparande åtgärder prioriterat.  

Sista dag för nästa ansökningsomgång för investeringsbidraget är den 15 

september.  



 
 

     

  
  

 
 

 

6. Bordlagd fråga från 2014, se bifogad bilaga 

Frågan skickades vidare till nämnden.  

7. Teman första föreningsträffen 

Preliminära punkter för föreningsträffens program: 

 Information om arbetet med att uppdatera det idrottspolitiska 

programmet (inklusive samla in synpunkter från föreningarna).  

 Information från Idrottslyftet, Iggesunds bruks Sociala fonden samt 

Kultur- och fritidsförvaltningens investeringsbidrag.  

 Presentation av ny Kultur- och fritidsförvaltning/nämnd. 

Register över samtliga föreningar ska finnas. Inga-Britt Jonsson beställer fika. Frågan 

om vem som skickar ut inbjudan och vem som tar emot anmälningar från 

föreningarna kvarstår.  

8. Övriga frågor 

Inga övriga frågor.  

 

Vid anteckningarna 

 

Carolina Nordlinder  


